
 
 
 
PROTOKOLL 
KRETSSTYREMØTE 
 
Møte nr. 2/2014 
 
Dato/tid: Tirsdag 01.04. 14 
Sted:       Idrettens Hus, Ottestad. 
 
Til stede: Thor Lillehovde, Kjersti Gundersen, Trond Hagen, Mette Thorslund, Morten Gustu, 
 Ragnhild Hagen og Vidar Steimler. 
Fravær: Stig Braathen 
                  
Fra adm.: Bjørn Kristiansen. 
 
 
 
 
Sak 07/14: Avslag på søknad til Hedmark Fylkeskommune, konsekvenser. 
Styret ga klart uttrykk for skuffelse over avslaget og uklare begrunnelser og tilbakemeldinger. 
Manglende midler reduserer aktivitetsnivået ut mot lagene våre og arbeidet for barn og unge. 
I to møter  med HFK har kretsens økonomiske situasjon vært i fokus uten at dette da har 
møtt forståelse. 
Org.sjefens engasjement i YOG2016 arbeidet settes fremdeles på vent fram til styremøte i 
juni. 
 
 
Vedtak: Administrasjonen legger fram tiltak for økt inntjening/innsparinger i KS 4/14. 
 
 
Sak 02/14: Godtgjøring styremedlemmer. 
 
Vedtak: Styreleder får en godtgjøring på kr. 15.000 pr. år. 
              Styremedlemmer og vararepr. godtgjøres med kr. 500 pr. styremøte. 
 
 
 
Sak 08/14: Søknad fra «En region i bevegelse». 
Det foreligger ingen avklaring fra HFK. 
 
 
Vedtak: Behandling av saken utsettes. 
 
 
Sak 09/14: Forberedelse Idrettskretstinget. 
Kjøreplanen ble gjennomgått og oppgaver fordelt. 
 
 
Vedtak: Kjøreplanen for Idrettskretstinget ble vedtatt. 
 
 
 
Sak 10/14: Forlengelse av konsulentstilling. 
 
Vedtak: Arbeidsavtalen med Kjell Åge Furuholt forlenges med 8 måneder, til 31. mars  
              2015. Stillingen reduseres til 20% fra 01.08. 14. 
 
 
 
 



 
- Side 2 - 

 
 
 
Sak 11/14: Økt stillingsprosent til klubbveileder. 
 
Vedtak: Klubbveileder Vidar Steimlers stilling økes til 70% fra 01.08.14. 
 
 
Sak 12/14: Status i Solør Rideklubb. 
Situasjonen i klubben ble debattert og følgende vedtak gjort: 
 
Vedtak: Org.sjef kontakter Grue Sparebank for oppklarende dialog. 
              Adm. initierer et siste møte med NIF, juridisk avdeling. 
 
 
 
Sak 13/14: Informasjon og representasjon. 
Info: 
¤ Ragnhild orienterte om status YOG2016. 
¤ Etterbruk er i ferd med å komme i fokus for OL 2022. 
¤ Bad-Park og Idrett har lagt sin anleggskonferanse til Hamar 9-11. juni 2015. 
¤ Mette brakte på banen vårt og skikretsens engasjement i planene for Wang Toppidretts-  
   gymnas på Hamar. 
Repr.: 
¤ Årsmøter i idrettsrådene: 
Morten, Tolga 24.03. 
Trond, Elverum 18.03 og Trysil 20.03. 
Thor, Ringsaker 11.02. 
Kjersti, Sør-Odal 20.03 og Stange 26.03 
Ingunn Fossmellem, Nord-Odal 20.03. 
 
 
 
 
 
 
 
Ottestad 04.04.14. 
Bjørn Kristiansen 
Org.sjef. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


